



ismus, studievereniging voor studenten politicologie

Postbus 9108 6525 AJ Nijmegen

kantoor: Heyendaalseweg 141.00.150

internet: www.ismus.nl

email: info@ismus.nl

telefoon: 024-3611659

Notulen 79^{ste} Algemene ledenvergadering der studievereniging ismus d. d. 07-10-2021

Aanwezig:

Levy Zeegers, Tessa van Weerdhuizen, Myrte Hofstede, Noa van Hamburg, Aniek Suurmond, Maaike Vink, Rik van Doremalen, Cas Reuvers, Boris de Geest, Eva Babeliowsky, Matthijs Koenis, Joos Rutjens, Simone Vlug, Hester Vlasblom, Yante van Haandel, Maurits Bouma, Jasper Rooda, Rose Snijders, Jeroen Mooijman, Bram van Groeningen, Boaz Klep, Roos Giesen, Jet Dunnewind, Vera Koppelman, Yael Boerma en Thomas Steenkamp

Machtigingen:

Bart Krans machtigt Myrte Hofstede
Anna van Rooijen machtigt Yante van Haandel
Thomas Steenkamp machtigt Joos Rutjens
Jeroen Dols machtigt Joos Rutjens
Stefan Geene machtigt Boris de Geest
Erik Stoelinga machtigt Boris de Geest
Eva Babeliowsky machtigt Bram van Groeningen
Simone Vlug machtigt Hester Vlasblom

Stemgerechtigden aanwezig: 26

Stemgerechtigden machtigingen: 8

Stemgerechtigden totaal: 34

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Bespreken notulen 78^e ALV
5. Vaststellen notulen 78^e ALV
6. Bespreking beleidsplan XXIe bestuur
7. Stemming beleidsplan XXIe bestuur

8. Motie Radeloos
9. Bespreking begroting XXIe bestuur
10. Stemming begroting XXIe bestuur
11. W.V.T.T.K.
12. Rondvraag
13. Sluiting

Opening

Levy Zeegers opent de vergadering om 19:22.

Conform de motie Tol beginnen we de vergadering met het zingen van het ismuslied.
Levy Zeegers prijst de nieuwe leden op het meezingen.

Vaststellen Agenda

Levy Zeegers kondigt aan dat er een aanpassing is geweest aan de agenda sinds het versturen van de mail. Er is een motie ingediend en deze zal als agendapunt acht, na de stemming over het beleidsplan worden besproken.

Levy Zeegers vraagt of er nog meer toevoegingen zijn aan de agenda.

De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

Mededelingen

Levy Zeegers leest de feitjes van de dag voor.

Levy Zeegers kondigt aan dat Rose jarig is en vraagt iedereen voor haar te zingen.
Levy bedankt iedereen voor het zingen.

Levy Zeegers legt uit dat mensen hun hand moeten opsteken als ze iets willen zeggen.

Levy Zeegers vertelt dat het bestuur deze ALV maar met vier bestuursleden aanwezig is. Bart Krans is vandaag afwezig wegens ziekte. Dit is met het bespreken van het beleidsplan geen probleem, maar met het bespreken van de begroting wel. De penningmeester kan het beste zelf de begroting verantwoorden. Het bestuur heeft daarom besloten om de vergadering na het bespreken van het beleidsplan en de motie te schorsen voor onbepaalde tijd. Ondanks de overmacht biedt het bestuur zijn excuses aan.

Bespreking notulen 78ste ALV

Levy Zeegers kondigt aan dat we de notulen van de 78^{ste} ALV zullen bespreken.

Boris de Geest stelt voor om het per acclamatie aan te nemen.
Joos Rutjens zegt dat hij nog een opmerking heeft.

Pagina 1

Jet Dunnewind zegt dat ze dacht dat ze iemand had gemachtigd. Maar ze weet dit niet meer zeker.

Pagina 6

Joos Rutjens zegt dat de naam van Maurits verkeerd is gespeld.
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze dit zal aanpassen.

Joos Rutjens zegt dat de notulen goed zijn en hij wenst Tessa succes met notuleren.

Vaststellen notulen 78ste ALV

De notulen worden per acclamatie aangenomen.

Bespreking beleidsplan XXIe bestuur

Levy Zeegers vertelt dat het XXIe bestuur hun visie en beleid hebben vastgelegd in het beleidsplan. Het bestuur is zelf tevreden over het beleidsplan en wil het voorleggen aan de ALV. De ALV is er ook om het beleidsplan toe te lichten.

Hij zegt dat er enkele aanpassingen zijn die nog niet in het beleidsplan staan. Unit-W zal namelijk niet aangestuurd worden door de secretaris, maar door de commissaris interne betrekkingen. Ook staat er dat de ismustruien te bestellen zijn. Dit is helaas niet meer mogelijk.

Pagina 1

Boris de Geest zegt dat de titel leuk is.

Pagina 3

Jeroen Mooijman vindt het een leuk stukje.

Pagina 4

Boris de Geest zegt dat er staat dat ismus beter op de kaart wil komen op de universiteit. Hij wil weten wat er wordt bedoeld.

Levy Zeegers geeft aan dat hier meer naamsbekendheid mee wordt bedoeld.

Boris wil weten of dit betekent dat ismus wordt open gesteld voor mensen die geen politicologie doen.

Levy geeft aan dat dit niet het geval is.

Jasper Rooda vraagt hoe het zit met vrienden van ismus.

Levy Zeegers zegt dat dit wat anders is. Hij legt uit dat je als vriend van ismus alsnog met activiteiten mag meedoen voor een eenmalige bijdrage van minimaal 10 euro.

Joos Rutjens vraagt wat het doel is om meer naamsbekendheid te krijgen. Hij denkt dat leden geen zin hebben in een borrel met mensen die ze niet kennen.

Levy Zeegers denkt dat het een goed idee is om mensen hun horizon te verbreden en dat de gezamenlijke borrels hier voor bedoeld zijn.

Simone Vlug geeft aan dat ze de mail met het beleidsplan niet heeft ontvangen.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze zal kijken hoe dit kan.

Rik van Doremalen vraagt of er geen geprint beleidsplan ligt.

Levy Zeegers zegt dat dit niet zo is.

Pagina 5

Jeroen Mooijman zegt dat hij het goed vindt dat het bestuur heeft besloten om niet te vliegen met de ismusreis. Hij vindt de guestlectures leuk, maar wil het bestuur er op wijzen dat veel verenigingen hun jaarplanning al vast hebben staan.

Myrte Hofstede reageert dat ze nu al contact heeft gehad met meerdere verenigingen.

Boris de Geest geeft een compliment over Unit-W. Hij wil weten of het bestuur voortaan wel twee ALV-stukken zal printen en of die op de kamer komen te liggen.

Levy Zeegers zegt dat het bestuur dit zal gaan doen.

Boris wil ook weten of het bestuur niet bang is dat we nu al locaties voor de ismusreis uitsluiten door niet te vliegen en of dit de commissie niet beperkt.

Levy zegt dat het bestuur en de commissie hun uiterste best zullen doen om de locatie met de trein of bus te bereiken en dat er zat leuke locaties zijn waar dit kan. Levy geeft ook aan dat we meer subsidie krijgen door niet te vliegen, maar dat vliegen wel een optie is als er echt geen andere mogelijkheid is.

Rose Snijders wil dat het bedrag van de subsidie voor de ismusreis wordt toegevoegd aan het beleidsplan.

Levy Zeegers zegt dat dit zal gebeuren.

Joos Rutjens wil namens Thomas vragen of er ook een Nederlandse vlag op de kamer komt.

Noa van Hamburg zegt dat dit een geval van 'what aboutery' is. Het doel van de LGBTQ+ vlag is meer inclusiviteit. Hier is een Nederlandse vlag niet voor nodig.

Jeroen Mooijman zegt dat een Nederlandse vlag juist niet inclusief is.

Maurits Bouma zegt dat de verenigingen naast ons borden hebben met hun naam. Hij wil weten waarom wij dit niet hebben.

Levy Zeegers zegt dat het bestuur nu niets kan toezeggen aangezien Bart niet aanwezig is. Hij zegt dat er al een groot bord in de kamer hangt en dat de leden van ismus toch al weten waar de kamer is.

Pagina 6

Jeroen Mooijman vindt het leuk dat het bestuur het alumninetwerk een nieuw leven wil inblazen.

Levy Zeegers geeft aan dat Ruud Penders al contact met hem heeft opgenomen over het alumninetwerk.

Jet Dunnewind geeft als tip dat er bij Career Service iemand is aangesteld die wil helpen met het alumni netwerk.

Pagina 7

Rik van Doremalen wil weten hoe de alcohol vrije activiteit gaat lopen. Hij denkt dat zo een activiteit geen animo zal hebben. Hij wil weten hoe het bestuur daar tegen aan kijkt.

Levy Zeegers zegt dat bij de meeste activiteiten geen alcohol wordt geschonken. Als mensen ismus leuk vinden is er geen alcohol nodig.

Boris de Geest wijst er op dat alcohol niet aangemoedigd zal worden.

Joos Rutjens lijkt LAN party leuk als alcoholvrije activiteit.

Rik van Doremalen zegt dat in het beleidsplan staat dat er speciale activiteiten voor tweedejaars zijn. Dit lijkt hem overbodig aangezien je de jaarlagen beter kunt mengen.

Levy Zeegers zegt dat ze vanaf het begin heel veel mogelijkheden hebben gekregen om te mengen. In het beleidsplan gaat het maar om één activiteit en dat wordt een etentje.

Rik vraagt waarom je dan ook niet een etentje voor de derdejaars apart organiseert.

Levy geeft aan dat de grens is getrokken bij tweedejaars omdat zij een corona jaar hebben gehad en elkaar nog beter moeten leren kennen.

Rik is het er niet mee eens.

Noa van Hamburg vult aan dat tweedejaars elkaar nog niet allemaal kennen en dat het etentje hier mee kan helpen.

Jeroen Mooijman vindt het etentje juist een leuk idee.

Maaïke Vink vindt het goed dat tweedejaars extra aandacht krijgen. Ze zegt dat zij als tweedejaars alleen zou gaan als ze wist dat er mensen kwamen die ze al kenden en dat je hierdoor dezelfde actieve groep tweedejaars houdt en dat ze niet veel nieuwe mensen zullen leren kennen.

Pagina 8

Jet Dunnewind vraagt zich af of het een bewuste keuze was om niet een apart stukje te schrijven over internationale studenten.

Levy Zeegers zegt dat dit niet bewust was.

Jet zegt dat het haar handig lijkt omdat zij op een andere manier behoefte hebben aan contact.

Pagina 9

Jeroen Mooijman vindt het jammer dat Discord niet wordt gebruikt als dit nodig blijkt. Discord is bij spellen zoals Beerpong handiger dan Zoom. Je kan met één persoon tegelijk praten via de aparte kanalen en dit is handiger dan de breakout rooms. Jeroen wil dit meegeven mocht het weer naar de klote gaan.

Jeroen Mooijman wil weten wat de app gaat kosten.

Levy Zeegers zegt dat dit in de begroting staat.

Jeroen wil weten wat de toegevoegde waarde van een app is.

Levy zegt dat de app gebruiksvriendelijker is op je telefoon dan de site en er zal ook meer op staan dan op de site zoals bijvoorbeeld de podcast. Het bestuur denkt dat het een toegevoegde waarde heeft.

Maurits Bouma denkt dat het juist wel handig is vooral met inschrijven.

Simone Vlug denkt dat het plan voor de app ambitieus is en dat het bestuur een te klein bedrag heeft begroot. Ze denkt dat het bestuur zich beter op één ding kan focussen.

Levy geeft aan dat de app een meerjarig idee is, dat in latere jaren verder kan worden opgepakt. De website wordt ook verder aangepast en daar is ook een commissie voor aangesteld. Het bestuur heeft bewust nagedacht over de tijd die dit zal kosten.

Matthijs Koenis vindt de app leuk. Hij wil weten of de membercarddeals ook in de app zullen komen.

Noa van Hamburg zegt dat dit zal gebeuren.

Aniek Suurmond zegt dat een Google agenda ook makkelijk is en dat dit goedkoper is.

De Google Agenda is volgens Levy ook mogelijk, maar het is maar een klein onderdeel van de app. Volgens Aniek heeft het bestuur een hoog bedrag begroot voor de site en ze zegt dat je misschien beter alleen in de app of alleen in de site kan investeren.

Noa van Hamburg zegt dat het klopt, maar dat het bestuur meer geld wil uitgeven en dat digitalisering een goede investering is.

Yante van Handel vindt het een leuk idee en ze vindt het goed dat er meer geld wordt uit gegeven. Ze wil weten of je dezelfde dingen kan zien op de site.

Levy zegt dat er zoveel mogelijk in de app zal worden gezet. Er kunnen altijd links worden gebruikt om naar dingen te verwijzen.

Yante adviseert om de membercard ook in de app te zetten.

Rose Snijders vraagt of er ook Heraut artikelen in de app kunnen.

Levy zegt dat Simone hier blij mee zal zijn.

Maurits Bouma wil weten of je ook advertenties kan verkopen binnen de app.

Noa zegt dat dit kan. Ze wil dit pas aanbieden als de app er is.

Rik van Doremalen vindt het goed dat er ook een praatje wordt gehouden bij de masterstudenten.

Levy Zeegers wijst Rik er op dat dit niet elke maand zal gebeuren.

Jet Dunnewind zegt dat het bestuur met de app hulp kan vragen bij Radboud Creative Collective.

Levy Zeegers zegt dat ze dit eerder heeft gezegd en dat we hebben gekeken maar ze zijn op vakantie dus reageren niet.

Aniek Suurmond zegt dat ze wel op haar reageren. Ze vraagt zich af of het juiste email adres is gebruikt en zal het email adres die zij heeft gebruikt delen met het bestuur.

Jeroen Mooijman wil een oproep doen om de Facebook boomer niet te vergeten. De evenementen functie is ideaal volgens hem. Hij vindt het jammer dat het bestuur zal stoppen met de uitnodigingen voor de evenementen.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze afgelopen tijd evenementen wel aangemaakt en gedeeld heeft op de nieuwsfeed, dus deze moeten nog wel te vinden zijn.

Joos Rutjens wil aanvullen dat het fijn is dat je een pushmelding krijgt als je bent uitgenodigd. Hij zegt dat dit hopelijk ook kan via de app.

Levy zegt dat dit fijn is en dat je ook de pushmeldingen op Instagram aan kan zetten en dat je dan ook een melding krijgt.

Joos zegt dat hij het eens is maar dat hij bang is dat mensen te lui zijn om dit te doen. Hij zegt dat het bestuur dit een keer in het verhaal moeten delen.

Boris de Geest zegt dat het een idee is om een Google agenda aan te maken.

Levy zegt dat het bestuur hier nog niet over heeft nagedacht, maar dat hij van veel mensen heeft gehoord dat het hen fijn leek.

Pagina 10

Jeroen Mooijman zegt dat in zijn tijd, evenementen twee weken van tevoren werden aangekondigd. Hij vraagt zich of tien dagen wel genoeg is. Ook laat hij weten dat hij een hekel heeft aan de lid van de maand stukjes.

Joos Rutjens zegt dat dit komt omdat hij geen lid van de maand wordt.

Jeroen vroeg zich ook af of het bestuur bewust was van het feit dat er eerder een poll is gedaan voor de ismail.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat we wel op de hoogte waren, maar het leek het bestuur handig om een nieuwe poll te doen zodat de mening van de eerstejaars ook mee kan worden genomen.

Levy Zeegers antwoordt dat het bestuur nu een richtlijn van tien dagen hanteert om Unit-P meer tijd te gunnen en de commissies dus ook.

Jeroen zegt dat Unit-P er altijd al is geweest en dat het toen ook haalbaar was. Het ging in zijn jaar met uitzondering altijd goed.

Joos zegt dat zij alleen zijn gewisseld vanwege corona. Het is haalbaar als je vroeger de deadlines stelt.

Rik van Doremalen wil het bestuur steunen. Het is wel zwaar voor commissies omdat ze heel ver vooruit moeten denken. Zo is het deze maand ook niet gelukt om duidelijkheid te krijgen met de formele activiteit voor op de banner. Hij zegt dat het de afweging van het bestuur is en dat hij als Unit-P alles prima vindt.

Jeroen zegt dat de banners juist een argument zijn dat het juist wel zou moeten kunnen.

Rik geeft hem gelijk.

Levy oppert als alternatief om bij grote activiteiten een 'save the date' te plaatsen.

Maaïke Vink lijkt dat sowieso een goed idee. Zij vond het vorig jaar in de commissie vervelend dat ze gepusht werd om de voorbereiding van een activiteit op tijd af te hebben en dat er laat gepromoot werd. Ze is ook bang dat als je tien dagen hanteert, het ook acceptabel wordt om acht of negen dagen van tevoren te promoten.

Rose Snijders raadt ook veertien dagen aan. Als de commissies het door hebben en Unit-P ook gaat het automatisch.

Joos wil weten of meer mensen veertien dagen een goed idee vinden.

Maaïke wil weten of er een toezegging komt.

Levy zegt dat dit niet zal gebeuren, maar het bestuur zal er over nadenken.

Jet Dunnewind zegt dat de Instagram en de stories tot nu toe leuk zijn.

Jasper Rooda denkt dat het bestuur ismusactiviteiten op de story moeten plaatsen.

Levy zegt dat we dit doen. Het bestuur post nu tien dagen voor aanvang een post en twee dagen voor aanvang een story.

Jasper zegt dat hij bedoelt terwijl de activiteit gaande is.

Levy Zeegers antwoordt dat dit al gebeurt en dat snapchat daar ook voor is.

Simone Vlug zegt dat er misschien een lid is die foto's wil maken.

Myrte Hofstede zegt dat de mediacommissie daarvoor bedoeld was. Er was geen animo voor was.

Maaïke Vink zegt dat er veel organisaties zijn die een take-over op Instagram zouden willen doen. Dit helpt voor beiden partijen. En het zorgt er ook voor dat de eerstejaars ook bekend worden met deze organisaties.

Boris de Geest vindt het een leuk idee om het bij de OLC en docenten te doen, maar verder niet.

Rose Snijders zegt dat dit leuk is als het aan de studie gerelateerd is.

Jet stelt voor om het ook aan alumni met een coole baan te vragen.

Pagina 11

Aniek Suurmond vraagt zich af waarom posters vorig jaar niet nodig bleken aangezien er niemand op de ismuskamer was. Daarnaast vrolijk het de kamer op volgens haar.

Levy Zeegers zegt dat dit vooral in algemeen bedoeld was en dat het op een duurzame manier vervangen kan worden zoals het whiteboard.

Maaïke Vink zegt dat je het als poster wel eerder ziet. De poster kunnen ook digitaal worden getoond op de tv.

Rik van Doremalen zegt dat het voor Unit-P ook leuk is als hun posters op de kamer worden opgehangen. Hij stelt voor dat je ook alleen de posters voor grote activiteiten kan printen. Er is ook geïnvesteerd in een prikboard.

Simone Vlug zegt dat het duurzaamheid argument niet opweegt tegen het profijt dat posters hebben.

Levy is het er mee eens dat het niet heel veel uit maakt.

Hester Vlasblom zegt dat de hele dag het televisieschermaanzetten ook niet duurzaam is.

Levy weet niet wat precies duurzamer is.

Noa van Hamburg wil reageren dat de televisie nu nog niet aanstaat, maar dat je daar meerdere dingen kan tonen. Ze zegt dat we het printen van de posters nog zullen bespreken.

Boris de Geest wil weten of er een reden is dat de tv nog niet aan staat.

Levy zegt dat deze nog niet aan staat omdat het bestuur moet wachten met het kopen van een Chromecast tot de begroting is goedgekeurd. Het bestuur zal het televisiescherm dat naar buiten staat volgende week aanzetten.

Jeroen Mooijman zegt dat je voor grote activiteiten wel de poster kan uitprinten.

Levy zegt dat het bestuur dit zal bespreken.

Maaïke vindt de Chromecast ook niet duurzaam vanwege verzendkosten. Ze wil de posters heel graag op de kamer.

Joos Rutjens vraagt of het bestuur de posters kan natekenen.

Rik vraagt zich af of de Instagram berichten veel worden bekeken. Als dit niet zo is, is het voor Unit-P leuker als de posters wel geprint worden.

Levy zegt dat de berichten volgens de statistieken juist goed lopen.

Rose Snijders wil weten wanneer we een beslissing maken.

Levy antwoordt dat het bestuur in de pauze een beslissing zal nemen.

Pagina 12

Boris de Geest vindt het goed dat de naam van 'T E L E V I S M U S' veranderd wordt.

Pagina 13

Rik van Doremalen is trots op Myrte en hij heeft vertrouwen in haar.

Pagina 14

Jeroen Mooijman zegt dat in het beleidsplan staat dat er audities zullen zijn voor de ismusband. Levy Zeegers zegt dat dit zal worden aangepast.

Boris de Geest zegt dat er anderhalf jaar geleden al een podcast was en dat we dat account kunnen gebruiken. Hij wil ook namens Erik vragen waarom de soepcom maaltijden niet gratis zijn aangezien we genoeg geld hebben.

Levy Zeegers zegt dat dit een vraag voor Bart is.

Maurits Bouma wil weten waarom de ismusband onafhankelijk is.

Levy Zeegers zegt dat dit is omdat de band ook de mogelijkheid moet krijgen om op andere gelegenheden op te treden zoals bijvoorbeeld de Ziggo Dome.

Maurits wil weten of dit betekent dat hij ook leden mag werven voor de band die geen lid bij ismus zijn.

Myrte Hofstede zegt dat de band nog wel deel van ismus is en ze kunnen worden aangesproken. De band is autonoom omdat het bestuur geen mensen wil buitensluiten.

Jeroen Mooijman vraagt zich af hoe het bestuur het voor zich ziet om de ismusband op borrels te laten spelen, aangezien er veel pianisten zijn en de borrels niet per se beter worden door de ismusband.

Maurits vindt het een vooroordeel dat de ismusband de borrels niet leuker zal maken. Hij vertelt dat er nog geen vergadering is geweest over de indeling. Maurits denkt dat de band juist en meerwaarde heeft want livemuziek is leuker. Hij vindt wel dat de cantus beter acapella kan blijven.

Rose Snijders vindt de band leuk, maar ze vraagt zich af of er ook is nagedacht over een repetitieruimte.

Levy vertelt dat daar op dit moment naar wordt gekeken.

Simone Vlug wil met de Heraut samenwerken en een cd uitbrengen.

Myrte vindt dit leuk.

Aniek Suurmond zegt dat CODC techniek kan bieden voor de band.

Joos Rutjens zegt dat hij liever naar de band luistert dan naar Jeroen.

Rik van Doremalen is het eens dat ze niet de hele tijd hoeven te spelen. Hij zegt dat het bestuur nog wel moet checken of dit bij Groots kan.

Noa van Hamburg heeft het hier al een keer met Gerald over gehad.

Jet Dunnewind zegt dat het leuk is als de band het lustrum lied zingt.

Pagina 16

Boris de Geest vraagt namens Erik hoe het zit met de aanwezigheid van de commissies.

Levy Zeegers antwoordt dat van elke commissie er tenminste één of meerdere leden aanwezig zijn.

Pagina 17

Jeroen Mooijman vindt het biertje van de accessoire commissie leuk. Hij vindt het stom dat de commissie maar twee kleine artikelen uitbrengt.

Myrte Hofstede antwoordt dat het biertje wel bij de commissie ligt. Ze mogen het alleen niet zelf bedenken. Het idee van het biertje komt van Matthijs.

Boris de Geest geeft een compliment over het biertje.

Rik van Doremalen wil weten waarom de trui niet meer wordt verkocht.

Levy Zeegers zegt dat dit is omdat de vorige trui net binnen is en het dan leuker is om naar andere opties te kijken. De volgende accessoire zal een longsleeve zijn.

Rik vraagt hoe het bestuur ervoor gaat zorgen dat accessoires niet met elkaar zullen concurreren.

Myrte zegt dat het bestuur daarom heeft besloten om twee grotere accessoires te doen en daar tussen wat kleinere accessoires uit te brengen.

Matthijs Koenis zegt dat de accessoires zo leuk zijn dat iedereen alles wil kopen.

Boaz Klep wil weten of er mensen komen op de alcoholvrij borrel. De borrelcommissie is van één alcoholvrije borrel uitgegaan, maar meer lijkt hen niet leuk.
Levy Zeegers zegt dat er wordt gekeken hoe de eerste alcoholvrije borrel verloopt. Daarna kunnen er eventueel meer komen.
Maurits Bouma vindt een alcoholvrije borrel een top idee.
Rose Snijders wil naar de smoothie borrel.
Simone Vlug vraagt of het echt verboden is om alcohol te drinken op de alcoholvrije borrel.
Myrte Hofstede zegt dat de borrel wel echt alcoholvrij is.
Boris de Geest vraagt of de smoothie borrel in een kroeg is.
Noa van Hamburg gaat er achter aan.

Pagina 18

Rose Snijders vindt de ééndaagse excursiecommissie leuk. Ze wil weten hoe het zit met de subsidies.
Noa van Hamburg zegt dat Bart dit vooral weet. Morgen gaat ze samen met Myrte met AIESEC praten.
Rose zegt dat hier snel naar moet worden gekeken.
Rik van Doremalen wil zijn complimenten geven voor de ééndaagse excursiecommissie omdat dit nu de grootste commissie is en het voorheen de kleinste was.
Myrte Hofstede zegt dankjewel.
Yante van Haandel zegt dat er geen vaste subsidies zijn en dat zij ook aan de vakgroep wilden vragen of ze hen wilden sponsoren. Ze adviseert Bart om een gesprek met de vakgroep aan te gaan.
Hester Vlasblom zegt dat de ééndaagse excursiecommissie ook internationalisering overneemt.
Myrte zegt dat ze het niet letterlijk overnemen, maar dat het wordt vervangen.
Maaïke Vink zegt dat de vakgroep een goede optie is, maar dat het bestuur met de faculteit moet uitkijken omdat je die maar één keer kan gebruiken.
Rik herhaalt dat het bestuur de vakgroep echt moet benaderen. Hij vult aan dat deze subsidie niet voor binnenlandse reizen is. Student life en Sofv zijn andere organisaties dan de faculteit.
Boris de Geest zegt dat het bestuur vooral moet kijken wat mogelijk is.
Myrte zegt dat de commissie ook kijkt of de PvdA een subsidie kan geven. Zij geven een trip op hun kosten.

Joos Rutjens vraagt namens Thomas of er een wintercantus kan worden georganiseerd.
Myrte Hofstede zegt dat de cantus op 30 november is, en dat het dan winter is.

Pagina 19

Rik van Doremalen wil weten hoeveel activiteiten de informele activiteiten commissie gaat organiseren.
Myrte Hofstede zegt dat ze in de pauze zal kijken. Ze zal het toevoegen aan het beleidsplan.
Rose Snijders zegt dat er in hun jaar wel genoeg aanmeldingen waren voor de introductiecommissie. Ze raad aan om de commissie wel in het tweede halfjaar open te stellen.
Myrte Hofstede zegt dat er nu één aanmelding voor was.
Rose zegt dat je in het tweede semester beter kan promoten.
Yante van Haandel wil inhaken op wat Rose zegt. Thomas en Joos hebben afgelopen introweek georganiseerd en dat was zwaar. Ze raad aan om een commissie in te stellen.
Boris de Geest zegt dat er ook eerstejaars zijn die nu nog geen actief lid zijn en dit misschien later wel willen worden.
Rik van Doremalen wil wel steun betuigen voor het bestuur. Als je een commissie hebt duurt het allemaal veel langer. Het is dan makkelijker om het zelf te doen.
Levy Zeegers schort de vergadering om 20:50 voor een kwartier.
Levy Zeegers opent de vergadering om 21:07.

Levy Zeegers zegt dat het bestuur alle posters zal gaan uitprinten behalve de posters van de soepcom, de eectactie en het kratje van de maand. Hij zegt dat Het bestuur alle activiteiten vanaf november 14 dagen van tevoren zal aankondigen.

Joos is tevreden en wil weten of het bestuur de poster zal uitprinten of printen.

Pagina 20

Jeroen Mooijman wil een compliment geven op de ismus affairs commissie.

Rose Snijders vindt het leuk dat het BOW ismus debat terug komt.

Pagina 21

Jeroen Mooijman zegt dat er staat dat we foto's op Facebook, Instagram en de site gaan zetten. Het lijkt hem beter om het alleen op het afgeschermd deel van de website te zetten, aangezien niet iedereen het fijn vindt om dronken op Facebook gaan staan.

Levy Zeegers zegt dat het bestuur om toestemming vraagt bij de inschrijvingen en dat de foto's worden uitgezocht. Hij zegt dat mensen altijd kunnen mailen als ze een foto van Facebook af willen halen.

Rik van Doremalen zegt dat het makkelijk is om dingen van Facebook te halen, maar dat dit moeilijk is bij een Instagram post. Hij stelt voor dat het bestuur bij Instagram berichten extra goed kijkt.

Aniek Suurmond zegt dat het bestuur dit dan ook voor Facebook kan doen.

Levy wil weten of je de Facebook pagina ook besloten kan maken.

Jeroen zegt dat je veel stappen moet zetten om dit te regelen. Volgens hem kun je dan beter alleen heldere foto's plaatsen op sociale media en de dronken foto's bewaren voor in het besloten deel.

Maaïke Vink zegt dat één keer toestemming geven niet goed werkt. Ze denkt dat je beter ergens neer kan zitten dat er alleen representatieve foto's op Instagram worden gezet.

Levy zegt dat we hier naar zullen kijken.

Joos Rutjens zegt dat je ook links op Instagram kan delen.

Rik zegt dat dit niet kan.

Myrte Hofstede zegt dat dit alleen kan als je geverifieerd bent.

Rik zegt dat het wel leuk is om meer op Facebook te plaatsen voor externe partijen.

Matthijs Koenis wil dat de foto's die niet op Facebook of Instagram worden gezet wel in de app komen.

Levy zegt dat het bestuur deze foto's op de website zal plaatsen.

Boris de Geest zegt dat in zijn jaar is besloten om een meerdaagse excursie in november te doen omdat toen bleek dat veel mensen niet met zowel de reis en de meerdaagse mee wilden omdat dit te dicht op elkaar zit. Hij vroeg zich af of het bestuur dit ook kan overwegen.

Hester Vlasblom vult aan dat de meerdaagse ook rond het lustrum is en dat dit ook niet handig uitkomt.

Jet Dunnewind zegt dat het handig is om de notulen van de ALV waar dit werd besproken te lezen als het bestuur dit gaat bespreken.

Rose Snijders zegt dat het bestuur voor de meerdaagse excursie ook subsidie kan aanvragen bij Sofv.

Rik van Doremalen zegt dat hij het punt van Boris snapt. Hij denkt wel dat dit moeilijk te regelen is met de betalingsverplichting.

Boris de Geest zegt dat je dit het beste in september kan doen.

Rik twijfelt of mensen dan al meteen willen betalen.

Boris denkt dat dit wel goed komt.

Rose zegt dat deze discussie ook in de notulen staat.

Jeroen Mooijman zegt dat het kennismakingsweekend ook mensen zal overhalen om mee te gaan op meerdaagse excursie.

Myrte Hofstede vraagt of er dan een nieuwe commissie komt of dat de commissie door gaat.

Boris zegt dat er een nieuwe commissie komt.

Boris de Geest vraagt namens Erik waarom het normale gala in april en niet in mei wordt georganiseerd.

Myrte Hofstede zegt dat dat er wat is fout is gegaan en dat het in mei moet omdat het kandidaatsbestuur gepresenteerd wordt op het gala.

Rik van Doremalen vraagt of de datum verzet gaat worden.

Myrte zegt dat het allen verkeerd in het beleidsplan staat.

Pagina 22

Jeroen Mooijman vraagt of Levy zelf heeft gekozen voor de PiP commissie.

Levy Zeegers vond het leuk en heeft er voor gekozen.

Rik van Doremalen zegt dat er staat dat de (pre-)master commissie de mogelijkheid krijgt om activiteiten te bedenken.

Myrte zegt dat ze elke maand de optie krijgen om wel of niet wat te organiseren omdat zij beter weten wat er onder de (pre-)master studenten speelt.

Rik vraagt hoe het bestuur dit gaat aanpakken als de commissie niet gemotiveerd is en er wel animo voor een activiteit is.

Levy Zeegers zegt dat wel goed moet komen.

Eva Babeliowsky zegt dat ze gemotiveerd is en dat de pre-masters zelf ook graag mensen willen leren kennen. Ze gaat ook kijken naar de tentamen periode. Ze wil zo veel mogelijk organiseren.

Yael Boerma wijst er op dat de zin 'De reiscommissie is verantwoordelijk voor de lange ismusreis die in de meivakantie plaats zal vinden.' onnodig is.

Pagina 23

Thomas Steenkamp vraagt waarom er is gekozen om niet te vliegen.

Levy Zeegers antwoordt dat dit al is gevraagd.

Roos Giesen wil namens de soepcom vragen om een grote pan, want studenten hebben dit niet in huis.

Levy Zeegers zegt dat alleen Bart deze vraag kan beantwoorden

Myrte Hofstede zegt dat ze het er met Bart over heeft gehad en dat hij nee zei, maar dat Roos het nog een keer moet proberen bij het vervolg van deze ALV.

Rik van Doremalen zegt dat hij de soepcom leuk vindt.

Maaïke Vink zegt dat het maximaal reisbedrag ingewikkeld is om in het beleidsplan te zetten. Ze zegt dat een streefbedrag beter is.

Maaïke zegt dat het fijn zou zijn als je met de soepcom je eigen bakje mee zou kunnen nemen.

Rik van Doremalen vraagt of het bestuur controleert of iedereen zijn bakje inlevert.

Myrte Hofstede zegt er een turflijst is waar het wordt bijgehouden.

Boris de Geest is eens met een streefbedrag voor de reis.

Jeroen Mooijman is juist voor het maximale bedrag, want dan staat het vast.

Jasper Rooda zegt namens de reiscommissie dat het duurder is als ze niet mogen vliegen, meer geld zou dan fijn zijn.

Joos Rutjens zegt dat hij het volste vertrouwen heeft in de sportcommissie.

Thomas Steenkamp zegt dat het goed is van Yael dat hij heeft gesport.

Maaïke Vink zegt dat de sportcommissie naar NSSR kan stappen voor hulp.

Pagina 24

Rose Snijders vindt het jammer dat het bestuur geen Photoshop meer gaat gebruiken.

Pagina 26

Rik van Doremalen vindt het leuk dat Mengelmoes een nieuw leven krijgt. Hij wil weten hoe het daar mee gaat.

Myrte Hofstede zegt dat ze nu kijken wie van de besturen daar in gaan en ze zijn op zoek naar een locatie. Ze hebben gepraat met Arthur en iedereen is gemotiveerd. Er is ook al een datum geprikt.

Joos Rutjens wil weten wat IAPSS is en wat IAPSS doet.

Levy Zeegers zegt dat IAPSS afgelopen jaar weer is opgestart. Het is een samenwerkingsverband met politicologie verenigingen in Europa.

Levy heeft het met Anna besproken en zei weet hier meer van af en het bestuur gaat hier mee door.

Thomas Steenkamp vraagt wat Tessa van haar functie in de SVM vindt.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat er erg leuke mensen in de SVM zitten en dat het haar bevalt.

Joos Rutjens denkt dat Tessa het nu al beter doet dan Thomas.

Pagina 27

Boris de Geest vindt het goed dat Noa een hoog streefbedrag heeft. Hij wil weten waarom er geen membercarddeal is met de Fest.

Noa van Hamburg zegt dat ze niet weet wat de Fest is.

Boris zegt dat het is de mooiste snackbar in de wereld is.

Noa zegt dat ze er achter aan zal gaan.

Boris de Geest heeft een vraag namens Erik. Erik vond het een hoog streefbedrag. Hij denkt dat partners na corona weer moeten oprabbelen.

Noa van Hamburg zegt dat de huidige partners de samenwerking willen voortzetten dus het gaat goed. Het bedrag is aan de hoge kant, maar het is haalbaar.

Thomas Steenkamp wil zijn complimenten geven aan Noa. Hij vindt dat het streefbedrag mooi is omdat ze een doel heeft en het niet erg als het streefbedrag niet wordt gehaald.

Pagina 28

Boris de Geest vraagt hoe het zit met exclusiviteit bij borrels in café Groots. Dit was bij café Lente soms irritant.

Noa van Hamburg antwoordt dat ze hier al vaker contact over heeft gehad met Gerald. Als er bij een borrel maar de helft van de kroeg nodig is, kan de rest ook gevuld worden.

Myrte Hofstede vult aan dat je een membercard moeten laten zien als je binnen wil komen. Als het vol is kunnen er niet meer mensen zijn.

Boris bedoelt dat er niet meer disputen tegelijkertijd zijn. Er staat niks over exclusiviteit in het beleidsplan.

Noa vraagt wat er over exclusiviteit in het beleidsplan moet komen.

Boris wil dat er duidelijke afspraken zijn. Hij vindt dat er enige vorm exclusiviteit moet zijn bij borrels. Het beleidsplan hoeft dan niet worden aangepast.

Jeroen Mooijman wil weten wat de capaciteit van groots is.

Rik van Doremalen zegt dat er voor en achter samen 300 man in café Groots past. Hij zegt dat je vanuit ondernemersperspectief niet de hele kroeg kunt claimen.

Jeroen zegt dat 300 niet heel veel is, maar dat we dat niet vol krijgen. Het bestuur kan een activiteiten overzicht aan Gerald laten zien.

Boris zegt dat Groots heel vol is als je daar 300 man binnen laat. Dit is volgens hem niet gezellig borrelen.

Thomas Steenkamp zegt dat hij dit in zijn jaar wel kort heeft besproken. Het bestuur kan altijd kijken of ze de achterzaal kunnen gebruiken en het is belangrijk om te bespreken tot hoe laat de borrel exclusief is.

Rik raad aan om een tot een bepaalde tijd exclusief te zijn en het daarna open te stellen voor iedereen. Er moeten duidelijke afspraken worden gemaakt Gerald.

Boris zegt dat de situatie ook heel anders is als de horeca weer na twaalven open mag.

Jeroen Mooijman vraagt naar het vaste borrelmoment. Hij wil weten of dit uit noodzaak is of een bewuste keuze. Hij zegt dat dit voor sommige mensen vervelend kan zijn omdat zij dan nooit bij de borrel aanwezig kunnen zijn.

Myrte Hofstede zegt dat het bestuur voor de laatste dinsdag van de maand heeft gekozen omdat duo dan net binnen is. Als er tentamens zijn zal de borrel wel op een ander moment zijn. Het is dus niet elke maand zo.

Noa van Hamburg zegt dat er altijd mensen zijn die er niet bij kunnen zijn en dat je niet met iedereen rekening kan houden. Daarnaast veranderen mensen hun vakken ook elk blok.

Jeroen vindt dit alsnog vervelend.

Rik van Doremalen zegt dat er altijd wel mensen buiten de bus vallen. Hij neemt aan dat het een wel overwogen beslissing is van het bestuur.

Matthijs Koenis zegt dat je ook kan doorzetten als je de volgende ochtend een werkgroep hebt.

Joos Rutjens zegt dat het wel belangrijk is om bij leden na te gaan of ze de borrel niet herhaaldelijk missen.

Yael Boerma vraagt wat er in de toekomst met de vrienden van ismus gaat gebeuren. Hij zegt dat ismus een vrij oude vereniging is en in de toekomst hebben we misschien geld nodig. Het kan dan handig zijn om een groep oude leden te hebben waar je geld kan vragen. Dit kan ook iets zijn voor het volgende bestuur.

Thomas Steenkamp denkt dat je van vrienden van ismus wat moois kan maken als het groter wordt.

Jet Dunnewind zegt dat vrienden van ismus maar één keer betalen.

Maaïke Vink vindt het idee dat ze maar een keer betalen maar overal aanwezig mogen zijn raar. Ze denkt dat ismus niet veel geld kan krijgen van oud leden aangezien politicologen niet veel verdienen. Een andere opzet voor vrienden van ismus lijkt haar beter.

Rik van Doremalen zegt dat het lijkt alsof het bestuur het hier nog niet intern over heeft gehad en dat ze dat beter eerst kunnen doen.

Levy Zeegers zegt dat hij de mening van mensen op de ALV wil horen.

Jet denkt dat het eerder besproken is in een statuten ALV.

Anniek Suurmond zegt dat vrienden van ismus ook recht hebben op de heraut, maar dit heeft geen nut als het online is.

Pagina 29

Joos Rutjens zegt dat het mooi is dat de functie commissaris interne betrekkingen nu als laatste staat.

Algemeen

Jet Dunnewind zegt dat het beleidsplan er goed uit ziet en dat het bestuur er goed over heeft nagedacht. Het bestuur gaat goed om met dingen die we niet weten.

Thomas Steenkamp wil dat de ALV applaudisseert.

Rose Snijders geeft haar complimenten.

Joos Rutjens geeft ook zijn complimenten.

Jeroen Mooijman geeft ook zijn complimenten.

Yante van Handel kan niet wachten op de begroting.

Boris de Geest geeft complimenten namens Erik en hem.

Rik van Doremalen is blij met de open houding en het bestuur moet zo doorgaan.

Maaïke Vink sluit zich overal bij aan.
Matthijs Koenis sluit zich er ook bij aan en hij wil zeggen dat hij Bart beterschap wenst.
Aniek Suurmond sluit zich er ook bij aan.

Maurits Bouma wil dat iedereen gaat staan om te kijken of het bestuur passende schoenen aanheeft.
Myrte Hofstede zegt dat ze niet op hakken mag lopen.
Thomas Steenkamp wil dat Myrte in clown schoenen komt.
Levy Zeegers bedankt iedereen voor zijn feedback.

Stemming beleidsplan XXIe bestuur

Levy Zeegers kondigt aan dat we gaan stemmen. Noa van Hamburg leest het quorum op.
Levy Zeegers legt uit dat je voor kan stemmen, tegen kan stemmen of kan onthouden door een of meerdere vingers op te steken. Je steekt meerdere vingers op als je gemachtigd bent.

Boris zegt dat we ons zelf ook mee moeten tellen.
Jeroen vraagt of we weten dat we onthouding stemmen.

Er zijn 31 stemgerechtigden.

Stemmen voor: 26

Stemmen tegen: 0

Onthoudingen: 5

Het beleidsplan is aangenomen.

Motie Radeloos

Levy Zeegers geeft het woord aan Boris van de Geest en Rose Snijders om hun motie toe te lichten.

Boris leest de motie voor:

Motie algemene ledenvergadering ismus

Naam motie	Motie Radeloos
Onderwerp	Raad van Advies
Datum en nummer ALV	7 oktober 2021, 79ste ALV
Agendapunt	
Indieners	Boris de Geest Rose Snijders

De algemene vergadering van ismus, voor studenten politicologie.

Overwegende dat:

ismus op dit moment geen orgaan kent dat (on)gevraagd advies kan geven aan het bestuur.

Verzoekt het bestuur:

Een raad van advies in te stellen op de eerstvolgende algemene ledenvergadering.

Toelichting:

Raad van advies

1. De raad van advies is een onafhankelijk orgaan dat verantwoordelijk is voor de advisering en ondersteuning van het bestuur.

Bevoegdheden van de raad van advies

1. De raad van advies kan gevraagd en ongevraagd adviseren. Deze adviezen zijn niet bindend.
2. De raad van advies adviseert het bestuur ten aanzien van het beleidsplan, de begroting, het halfjaarverslag en het jaarverslag.

Samenstelling raad van advies

1. De raad van advies bestaat uit minimaal drie en maximaal vijf personen.
2. Leden kunnen zichzelf kandidaat stellen op de wissel algemene ledenvergadering.
3. De kandidaat gestelde leden door de algemene ledenvergadering worden benoemd middels een schriftelijke stemming.
4. Ieder lid dient tijdig de mogelijkheid te krijgen interesse voor zitting in de raad van advies kenbaar te maken
5. Een termijn in de raad van advies duurt maximaal drie jaar

Jeroen Mooijman wil weten wat het bestuur van de motie vindt.

Levy Zeegers is voor de motie.

Myrte Hofstede is voor de motie.

Noa van Hamburg weet het nog niet.

Tessa van Weerdhuize weet het nog niet.

Thomas Steenkamp vindt de motie slordig omdat er geen hoofdletters zijn gebruikt. Een RvA is al eerder tijdens de statuten ALV besproken. Toen is er tegen gestemd, omdat je altijd naar je oud bestuurders kan gaan en een RvA brengt extra verplichtingen met zich mee.

Boris de Geest zegt dat een vast orgaan nuttig is. Mensen die in de RvA gaan weten dat het tijd zal kosten en het bestuur heeft een vaste plek waar ze heen kunnen gaan met vragen.

Rik van Doremalen is voor een RvA. Hij wil de statuten ALV niet aanhalen. Een RvA weet wat er speelt in de vereniging en ze hebben ervaring die het bestuur vaak nog niet heeft aangezien er afgelopen jaren alleen maar eerstejaars in het bestuur zijn gegaan. Hij is het niet eens met Thomas dat een RvA veel tijd kost.

Boris zegt dat er discussie was omdat het onduidelijk was wie er in de RvA zou gaan. Daar is nu een duidelijk plan voor.

Jeroen zegt dat dit door de sollicitatiecommissie kwam.

Jet Dunnewind zegt dat ze voor gaat stemmen omdat het huidige bestuur het geluk heeft dat onze voorgangers willen helpen, maar dit is niet vanzelfsprekend. Het is dan beter om een orgaan met mensen te hebben graag willen helpen.

Yael Boerma vraagt waarom de keuze is gemaakt om de motie nu in te dienen. Hij vraagt zich ook af of de rollen van oud leden niet komen te vervallen.

Boris de Geest zegt dat de rol van oud leden niet zal vervallen en dat de RvA een formele manier is om advies te geven. Hij en Rose hebben bewust geen verplichtingen in de motie genoemd. Het advies aan het bestuur is wel om op tijd voor advies te vragen.

Rose Snijders vindt dat het een professionalisering van de vereniging is en ze had het zelf ook fijn gevonden toen zij bestuur was.

Jeroen Mooijman zegt dat zij zelf ook een onofficiële RvA hebben gemaakt.

Joos Rutjens vraagt hoe ongevraagd advies werkt of dat via een appgroep is.

Boris de Geest zegt dat dit niet beschreven staat in de motie.

Joos wil weten of ze niet bang zijn dat RvA de rol van het bestuur overneemt. Hij zegt dat een RvA een belangrijke rol heeft. Hij is bang dat ze veel invloed kunnen uitoefenen.

Boris denkt dat het meevalt en dat mensen die in de RvA zitten het beste voor hebben met ismus.

Rik van Doremalen zegt dat er taal technisch staat dat de adviezen niet bindend zijn. Daarnaast kan een normaal lid ook advies geven.

Boris de Geest zegt dat de RvA kan ALV stukken eerder kan inzien. Hij zal het eerste punt van de bevoegdheden schappen.

Yante van Haandel gaat voor de motie stemmen. Ze had zelf ook behoefte aan een RvA. Daarnaast haalt het ook een last af van de voorgangers.

Thomas Steenkamp vraagt of de RvA mag vragen naar de notulen van de bestuursvergadering.

Boris de Geest zegt dat dit niet het geval zal zijn. Het RvA kan advies geven en als het bestuur het er niet mee eens is hoeven zij het advies niet op te volgen.

Jeroen Mooijman zegt dat notulen van bestuursvergaderingen privé zijn.

Joos Rutjens zegt dat hij bang dat oude leden een andere opvatting hebben over wat het beste voor ismus is. Het is heel belangrijk om te laten weten dat het advies van de RvA niet bindend is en dat het bestuur ook op andere mensen af kan stappen.

Rik van Doremalen zegt dat zijn vorige punt niet klopt. Hij wil voorstellen dat mensen zich verkiesbaar kunnen stellen op de ALV. Je kunt met de kascontrolecommissie ook niet eerder solliciteren. Hij zegt dat de bevoegdheden elkaar tegen spreken.

Boris de Geest zegt dat het RvA alleen adviseert over het beleidsplan, halfjaarverslag en jaarverslag. Ze kunnen tussendoor ook over activiteiten advies geven.

Jeroen Mooijman vindt dat de RvA een machtpositie heeft en dat het advies niet bindend is. Deze positie is nu gereserveerd voor het oud bestuur. Deze motie zou je het officiëler maken.

Mocht de motie er doorheen komen, wordt de RvA volgende ALV gekozen. Dit staat al in de motie.

De volgende jaren gebeurd dit op de wissel ALV.

Thomas Steenkamp vraagt het bestuur om een voorstel te schrijven omdat de motie nu nog te onduidelijk is.

Jet Dunnewind zegt dat je niet helemaal wil vaststellen hoe de RvA precies moet werk. Daarnaast wil ze toevoegen dat je maximaal drie jaar in de RvA kan zitten, maar dat je wel maar wordt gekozen voor één jaar.

Maaïke Vink vindt dit een goede toevoeging en ze wil hier over stemmen. Er kan een alternatieve versie worden ingediend.

Boris de Geest zegt dat hij bedoelde dat iemand maximaal drie keer verkozen kan worden. Dit wordt veranderd in de motie.

Jeroen Mooijman zegt dat er eerder op een RvA is gestemd voor in het HR.

Jeroen stelt voor de motie voor volgende ALV te bewaren.

Yael Boerma lijkt dit ook een goed idee en dan is er meer tijd om de motie duidelijker te maken.

Levy Zeegers wil het ook bewaren voor de volgende ALV.

Boris de Geest wil voorstellen dat we nu gaan stemmen en dat we later nog stemmen voor het HR.

Joos Rutjens zegt dat we eerst stemmen voor HR. Als we het er mee oneens zijn kunnen we nu tegen stemmen en later een nieuwe motie indienen voor in het HR.

Rose Snijders stelt voor om nu te besluiten dat het een goed idee is en om er volgende ALV verder over te spreken.

Rik van Doremalen zegt dat we hier over kunnen stemmen. Als het dan wordt aangenomen kan er een nieuwe motie worden ingediend om een RvA in het HR te zetten.

Boris stelt voor dat we zo gaan stemmen en het later regelen met het HR. Hij zegt dat je gewoon voor moet stemmen als je voor een RvA bent, dan kan deze snel opgezet worden.

Joos zegt dat we beter nu kunnen stemmen om hier verder mee te gaan. De motie is volgens sommigen nu onvolledig.

Rik zegt dat als je vindt dat de motie onvolledig is, je tegen moet stemmen. Als er nu voor wordt gestemd kun je moeilijker wijzigingen inbrengen. Zo staat er bijvoorbeeld dat de RvA volgende ALV wordt verkozen, maar niet op welke manier.

Boris zegt dat dit wel staat beschreven. Als iemand het onvolledig vindt, moet je maar tegen stemmen.

Yael zegt dat er nu niet staat dat de RvA democratisch verkozen moet worden.

Levy Zeegers stelt voor om nu tegen te gaan stemmen zodat er een verbeterde versie kan worden ingediend.

Matthijs Koenis zegt dat we nu moeten stemmen.

Levy zegt dat we moeten wachten op het amendement van Thomas.

Jeroen voegt toe dat je alleen een amendement mag indienen tijdens een schorsing

Levy Zeegers schorst de vergadering om 22:30 voor een seconde

Levy heropend de vergadering om 22:31

Thomas leest het amendement voor.

Amendement algemene ledenvergadering ismus

Naam amendement	Wijziging motie Radeloos
Onderwerp	Voorstel bestuur RvA
Datum en nummer ALV	7-10-2021, 79 ^e ALV
Agendapunt	Motie Radeloos
Te amenderen stuk	motie Radeloos
Indieners	Boris de Geest Rose Snijders

De algemene vergadering van ismus, voor studenten politicologie.

Stelt de volgende wijziging voor:

Was:

Verzoekt het bestuur: Een raad van advies instellen op de eerstvolgende algemene ledenvergadering

Wordt:

Verzoekt het bestuur: Om een voorstel te schrijven voor het instellen van een Raad van Advies die tijdens de eerstvolgende algemene ledenvergadering kan worden besproken

Toelichting:

Zo heb je een volledig verhaal

Levy Zeegers kondigt aan dat we nu zullen gaan stemmen over deze motie. In plaats van het aannemen van een RvA op deze ALV, zal het bestuur een voorstel schrijven voor volgende ALV.

Rik van Doremalen zegt dat het bestuur dat niet vanaf het begin af aan hoeft te beginnen. Het bestuur moet alleen duidelijk maken hoe de RvA zal worden gekozen. Rose en Boris hebben al advies aan BOW en Mundus gevraagd.

Er zijn 31 stemgerechtigden.

Stemmen voor: 14

Stemmen tegen: 9

Onthoudingen: 8

Het amendement wordt aangenomen.

Jeroen Mooijman zegt dat er een regel is met onthoudingen.

Boris de Geest zegt dat dit niet zo is.

Rik van Doremalen zegt dat er nu wordt gestemd op de motie met het amendement.

Jeroen Mooijman vraagt of alles nu genegeerd kan worden.

Levy Zeegers zegt dat het bestuur alles wat vanavond is gezegd zal meenemen.

Jeroen vraagt waarom we niet alles hebben geschrapt.

Boaz Klep zegt dat het onduidelijk is wat er nu gebeurt met de toelichting.

Jeroen zegt dat de hele motie bullshit is, want de toelichting is de motie. Het staat dus in het verkeerde gedeelte.

Levy zegt dat hij tegen gaat stemmen, maar hij is niet tegen een RvA. Hij vindt dat de motie duidelijker moet.

Boris de Geest vindt dat Levy zijn mening niet moet uiten.

Rik zegt dat Levy een mening mag hebben.

Boaz zegt dat we alles weg kunnen halen vanwege het amendement.

Rik legt uit dat het wijziging is op de motie.

Thomas Steenkamp zegt dat de motie verkeerd is, want de details moeten in de toelichting.

Thomas zegt dat het bestuur een voorstel zal schrijven en dan kunnen zij het zelf invullen.

Er zijn 31 stemgerechtigden.

Stemmen voor: 18

Stemmen tegen: 7

Onthouding: 6

De motie wordt aangenomen

Jet Dunnewind wil weten wat dit concreet betekent.

Jeroen Mooijman zegt dat het bestuur nu is verzoekt om een nieuwe motie in te dienen. De toelichting hoort niet bij de motie.

Jeroen wil ook dat de andere ALV stukken op de website komen.

Joos Rutjens zegt dat hij dit gaat doen.

Thomas Steenkamp zegt dat Tessa ook een betere secretaris is.

Rose Snijders wil iedereen bedanken voor zijn feedback en ze heeft zin ons voorstel

Yael Boerma zegt dat Levy de vergadering goed heeft geleid

Levy Zeegers schorst de vergadering om 22:46 voor onbepaalde tijd

Levy Zeegers heropend de 79e algemene ledenvergadering op 28 oktober 2021 om 19:45.

Het nieuwe quorum is als volgt:

Aanwezig:

Levy Zeegers, Tessa van Weerdhuizen, Bart Krans, Myrte Hofstede, Noa van Hamburg, Joos Rutjens, Hester Vlasblom, Jasha Notenboom, Isabella de Munck, Matthijs Koenis, Thomas Steenkamp, Simone Lugtmeijer, Maurits Bouma, Erik Stoelinga, Koen Bressers, Jeroen Mooijman en Cas Reuvers

Machtigingen:

Boris de Geest machtigt Jeroen Mooijman
Eva Babeliowsky machtigt Myrte Hofstede
Anna van Rooijen machtigt Joos Rutjens
Rik van Doremalen machtigt Thomas Steenkamp
Rose Snijders machtigt Jeroen Mooijman
Jeroen Dols machtigt Joos Rutjens

Levy Zeegers zegt dat Bart weer beter is. Vandaag zal de begroting besproken worden. Hij zegt dat het bestuur heeft besloten om tijdens deze tentamenperiode de ismuskamer gesloten te houden. Het bestuur heeft de klachten hier over gehoord en zal hier nog over vergaderen. Maurits Bouma vraagt of de kamer volgende week open is. Levy zegt dat de kamer volgende week gedeeltelijk open zal gaan en dat hier een Instagrampost over zal komen.

Bespreking begroting XXIe bestuur

Levy Zeegers zegt dat we de begroting per pagina zullen bespreken. Er zijn een aantal wijzigingen op de begroting. Deze zal Bart toelichten. Bart Krans leest de veranderingen op:

Inventaris

In de opgestuurde begroting onder de post Inventaris stond dat er een bedrag van €10,- was begroot voor een ideeënbus. Dit is een foutje van de penningmeester en dit bedrag zal worden geschrapt.

De SoepCom heeft ook meer bakjes dan verwacht moeten kopen. Daarom zal bedrag van €9,90 worden verhoogd naar een bedrag van €14,85.

Er zal ook een pan voor de Soepcom worden aangeschaft, zodat zij voor grote aantallen kunnen koken. Dit bedrag zal op €30,- worden begroot.

Door deze wijzigingen zal het totaalbedrag €297,82.

Promotie

In het eerste deel van de ALV, drie weken geleden, is er door het bestuur de toezegging gedaan dat er weer posters van de activiteiten zullen worden opgehangen op de kamer. Hiervoor zal dan een bedrag van €80,- worden begroot. Hierdoor zal de post Promotie toenemen tot een totaalbedrag van €453,08.

ismusband

Voor de nieuwe ismusband zal een bedrag worden begroot voor het huren van repeteerruimtes. Op deze manier kan er een stabiele fundering worden gelegd voor de ismusband. De ismusband heeft een locatie gevonden waar zij voor €11,- per uur een ruimte

kunnen huren. Om negen keer dit jaar te kunnen repeteren zal er een bedrag van €100,- worden begroot.

Website

De kosten voor het huidige hostingabonnement van de website zijn van €117,85 naar €146,89. Hierdoor komt het nieuwe totaalbedrag op €1.146,89.

Feest

De begrootte bijdrage van ismus voor de cantus zal worden verhoogd van €250,- naar €350,-. Met deze verhoging zal de ledenbijdrage van de cantus worden verlaagd. De opties voor de cantus zouden met de bijdrage van €250,- namelijk te duur zijn voor de deelnemers. Het totaalbedrag voor de post Feest komt dan uit op €700,-.

Pagina 5

Jeroen Mooijman zegt namens Boris dat menstruatiemiddelen op de kamer goed zijn. Thomas Steenkamp vindt dit ook.

Joos Rutjens vraagt waarom er 100 euro meer begroot is voor de post traktatie.

Bart Krans zegt dat is omdat het bestuur betere producten wil om de leden welkom te heten. Er zijn betere merken aangeschaft.

Thomas Steenkamp zegt dat hem opvalt dat er 800 euro is begroot voor vier accessoires. Vorige jaren was dit 100 euro per accessoire.

Bart zegt dat dit is omdat er dit jaar grotere accessoires zijn. Het bestuur wil de ledenbijdrage laag houden. Het staat niet vast hoeveel geld er per accessoire vrij komt.

Thomas vraagt welke accessoires groter zijn.

Matthijs Koenis zegt dat het ismusbiertje een grote accessoire is.

Thomas vraagt of het biertje dan ook goedkoop zal worden.

Matthijs zegt dat dit goed te regelen is.

Joos zegt dat de zin 'Het bestuur wil dit jaar namelijk vier accessoires uitbrengen.' geschrapt kan worden.

Pagina 6

Thomas Steenkamp zegt dat bij het kopje contributie, de contributie van IAPSS niet staat. Het staat ook niet bij het kopje internationalisering, maar deze contributie moet wel betaald worden.

Bart Krans zegt dat hij dit zal aanpassen.

Pagina 10

Maurits Bouma zegt dat er staat dat het bestuur een harde schijf wil kopen om documenten te verplaatsen. Als de harde schijf alleen daar voor wordt gebruikt, wil hij best een harde schijf uitlenen.

Bart Krans zegt dat de harde schijf ook kan worden gebruikt om documenten op te slaan.

Joos Rutjens zegt dat er staat dat de computer wordt vervangen. Hij wil weten welke computer wordt vervangen en waarom dit nodig is.

Bart zegt dat dit de printcomputer is omdat deze traag is.

Joos zegt dat het bestuur hem ook kan opschonen. Als het dan niet werkt kan er wel een nieuwe worden gekocht.

Levy Zeegers vraagt wat hij bedoelt met opschonen.

Joos bedoelt bestanden verwijderen.

Levy zegt dat het bestuur hier nog niet over heeft nagedacht. Hij denkt niet dat dit het probleem is, maar het bestuur zal dit het eerst proberen voordat een nieuwe computer wordt aangeschaft.

Joos Rutjens zegt dat er staat dat het bestuur niet onnodig gaat printen vanwege duurzaamheid. Hij wil weten wat onnodig printen is.

Levy Zeegers zegt dat dit bewust vaag is gehouden zodat het bestuur hier zelf een oordeel over kan maken.

Erik Stoelinga zegt dat dingen ook op Mihos kunnen worden gezet in plaats van op een harde schijf.

Levy Zeegers zegt dat het vooral gaat om het overzetten van documenten.

Bart Krans zegt dat het bestuur hier niet van op de hoogte was.

Erik zegt dat zij Mihos ook hebben gebruikt voor de website.

Levy zegt dat het bestuur hier naar zal kijken.

Thomas Steenkamp zegt dat er geen budget staat voor de website van het ICE.

Bart Krans was hier niet van op de hoogte. Hij zal het toevoegen.

Pagina 12

Jeroen Mooijman zegt namens Boris dat de ALU voor de oudere jaren een leuk idee is.

Pagina 14

Erik Stoelinga vraagt namens de lustrumcommissie meer geld voor een vette locatie voor het gala.

Hier zal vervoer voor nodig zijn. Hij vraagt of het mogelijk is om geld voor het vervoer te begroten.

Levy Zeegers vraagt hoeveel hij nodig denkt te hebben.

Jeroen Mooijman zegt dat hij denkt dat dit 50 euro per persoon zal kosten

Bart Krans zegt dat hij er nu nog geen uitspraken over kan doen omdat er geen vast plan is, maar hij wil er met de commissie naar kijken.

Pagina 15

Joos Rutjens zegt dat er 2020 staat, maar het moet 2021 zijn.

Levy Zeegers zegt dat dit aangepast zal worden.

Thomas Steenkamp zegt dat het bestuur nog iets met de vrienden van ismus kan doen.

Levy Zeegers zegt dat we dit al hebben besproken. Het bestuur gaat hier nog naar kijken.

Thomas zegt dat we altijd mensen om hulp kunnen vragen. Thomas, Yael en Joos willen daar wel bij helpen. Misschien kan er ook nog een vrouw meedenken.

geheel

Joos Rutjens zegt dat Bart het goed heeft gedaan.

Stemming begroting XXIe bestuur

Er zijn 23 stemgerechtigden aanwezig.

Stemmen voor: 18

Stemmen tegen: 0

Onthoudingen: 5

De begroting is aangenomen.

W.V.T.T.K.

Levy Zeegers schorst de vergadering om 20:11

Levy Zeegers opent de vergadering om 20:12

Thomas Steenkamp leest de motie voor:

Motie algemene ledenvergadering ismus

Naam motie	Motie Rutjens-Steenkamp
Onderwerp	Verbroederingsbier
Datum en nummer ALV	28-10-2021, 79 ^e ALV
Agendapunt	
Indieners	Joos Rutjens en Thomas Steenkamp

De algemene vergadering van ismus, voor studeten politicologie.

Overwegende dat:

Na de laatste hamerslag er geen echte naborrel is, ondanks dat dit een goed middel is om eventuele plooiën glad te strijken.

Verzoekt het bestuur:

Om na elke ALV een glaasje fris of bier aan te bieden aan elk lid die op dat moment aanwezig is en hiervoor geld vrij te maken op de begroting.

Toelichting:

Een rondje na afloop is een teken van dankbaarheid voor de leden die meedenken met onze vereniging. Er kan vanuit het bestuur een maximaal bedrag worden bepaald zodat niet overdreven kosten worden gemaakt. Hierbij kan worden gedacht aan het kopen van een aantal pitchers.

Levy Zeegers vraagt of er vragen of opmerkingen zijn.

Jeroen Mooijman vindt de motie onnodig en een verspilling van geld.

Thomas Steenkamp zegt dat een rondje na afloop van de ALV goed is om mensen aan te moedigen even te blijven hangen. Het kan helpen met het gladstrijken van de plooiën na een verhitte discussie.

Jeroen zegt dat het geld van ismus door deze motie aan een klein groepje mensen wordt uitgegeven.

Joos Rutjens zegt dat iedereen naar de ALV kan komen en dat de mensen die naar de ALV komen bedankt moeten worden. Door er een maximaal bedrag vast te stellen worden er geen gekke hoeveelheden uitgegeven.

Erik Stoelinga vraagt waarom dit moet worden vastgelegd in het huishoudelijk reglement. Hij vindt het een prima idee, maar hij kan zich voorstellen dat mensen gaar zijn en naar huis willen na een lange ALV.

Thomas zegt dat je het drankje niet aan hoeft te nemen en dat het in de begroting moet worden gezet om er geld voor vrij te maken.

Erik zegt dat als het bestuur gaar is ze verplicht moeten blijven. De mensen die zin hebben in een drankje, kunnen zelf een drankje kunnen doen.

Thomas zegt dat het bestuur niet mag drinken tijdens een ALV. De vereniging kan dan na een ALV ook een biertje voor hen betalen. De motie is bedoeld om mensen bij te laten praten.

Koen Bressers vraagt of de motie per direct actief is als deze wordt ingestemd.

Levy Zeegers vraagt zich dat ook af.

Thomas Steenkamp zegt dat de motie eerst in de begroting opgenomen moet worden en dat het dan bij de volgende ALV kan ingaan.

Jeroen Mooijman vindt het jammer als de motie nu wordt aangenomen, aangezien er maar weinig mensen aanwezig zijn. Het lijkt hem beter om hier volgende ALV op terug te komen.

Joos Rutjens zegt dat hij hier achter staat.

Stemming motie Rutjens-Steenkamp

Er zijn 23 stemgerechtigden aanwezig.

Stemmen voor: 3

Stemmen tegen: 9

Onthoudingen: 11

De motie wordt niet aangenomen.

Rondvraag

Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het bestuur mag bedanken voor de begroting en het beleidsplan. Hij vraagt of hij aan Joos en Thomas mag vragen om de motie nog een keer in te dienen en of hij Koen mag feliciteren met zijn eerste ALV in vier jaar ismus.

Koen Bressers vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV.

Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, ook namens Stefan. Hij vraagt of hij Stefan mag vragen om hem volgende keer ook te machtigen en of hij het bestuur mag bedanken voor het luisteren naar de leden.

Joos Rutjens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, ook namens Jeroen en Anna. Hij vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor hun inzet, Thomas mag bedanken voor de motie en aan Tessa vragen hoe ze het notuleren van de eerste volledige ALV vond.

Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, ook namens Rik. Hij vraagt of hij Joos mag bedanken voor de motie en aan Noa mag vragen hoe het contact met Alex Krijger is.

Matthijs Koenis vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor hun inzet en mag zeggen dat het fijn is dat Bart weer gezond is.

Hester Vlasblom vraagt of ze het bestuur mag bedanken en succes mag wensen.

Cas Reuvers vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor alles wat ze doen voor de verenging.

Maurits Bouma vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het schrijven van het beleidsplan en de begroting, en voor het bedrag voor ismusband.

Jasha Notenboom vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor hun inzet en of ze Maurits mag bedanken omdat hij zo een goede ismi van de maand is.

Isabella de Munck vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor de avond en voor hun werk.

Simone Lugtmeijer vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor hun inzet en of ze mag zeggen dat ze blij dat Bart niet meer ziek is

Myrte Hofstede vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze mag zeggen dat ze blij is dat Bart weer beter is, of ze Cas mag vragen om mee te gaan naar de regenboog en of ze Bart mag bedanken voor het schrijven van de begroting.

Tessa van Weerdhuizen doet een radslag.

Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Matthijs, Simone, Cas, Myrte en Tessa mag bedanken voor de lieve woorden en het bestuur mag bedanken.

Noa van Hamburg vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Bart mag feliciteren met de begroting, of ze Thomas mag antwoorden dat ze veel contact heeft met Lennart en mag zeggen dat Jasper en Rens best wel laat zijn.

Jasper Rooda vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de geweldige avond en de mooie presentatie.

Rens Bijsterveld vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de onvergetelijke avond.

Levy Zeegers wil iedereen bedanken voor het komen.

Maurits vraagt of er een privilege komt voor de ismi van de maand.

Myrte zegt dat die er niet zijn. Hij krijgt een foto op de ismuskamer.

Sluiting

Levy Zeegers sluit de vergadering om 20:29.